
PROTOKÓŁ Nr XXX/21 Z Sesji Rady Gminy
Ciechanów w dniu 11 czerwca 2021 roku w
lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

PROTOKÓŁ Nr XXX/21

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 11 
czerwca 2021 roku w lokalu Urzędu Gminy 

Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:



1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pan Artur Frączkowski – Zastępca Wójta
3. Pani Katarzyna Krupińska – SekretarzGminy
4. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
5. Pani Iwona Łukaszewska – Kierownik GOPS
6. Pani Honorata Nowakowska – Kierownik

GCUW
7. Pan Adam Olszewski - Radca Prawny
8. Pan Zbigniew Kruszewski – Przedstawiciel

KPP Ciechanów

 

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

                          Radny Piotr Petrykowski
złożył ustny wniosek o wycofanie z porządku
obrad pkt. 22 - Podjęcie uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości



gruntowej niezabudowanej.

Przystąpiono do głosowania.

Rada Gminy Ciechanów podczas głosowania
przyjęła wniosek o wycofanie z porządku
obrad pkt. 22 stosunkiem głosów:

Za – 12 głosów

Wstrzymało się – 1

(w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych)

                          Przewodniczący Rady Gminy
poinformował o wniosku Radnego Klemensa
Kalmana o wycofanie z porządku obrad pkt.
19, 20, 21 -

 (Przewodniczący Rady Gminy odczytał
wniosek wraz z uzasadnieniem)

Rada Gminy Ciechanów podczas głosowania
nie przyjęła wniosku o wycofanie z porządku
obrad pkt. 19,20,21 stosunkiem głosów:

Za – 4 głosów



Przeciw – 9

(w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych)

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad: o wycofanie z porządku obrad punktu
21:

- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
fragmentów wsi: Ujazdówek, Ujazdowo i
Rykaczewo.

oraz o wprowadzenie do porządku obrad

- projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Kownaty Żędowe,

- projektu uchwały w sprawie nadania nazwy
ulicy w miejscowości Niechodzin,

- projektu uchwały w sprawie określenia
wzorów wniosku o przyznanie dodatku



mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach
gospodarstwa domowego.

- projektu uchwały w sprawie określenia
wzoru wniosku o wypłatę dodatku
energetycznego.

Rada Gminy Ciechanów podczas głosowania
przyjęła wniosek Wójta Gminy Ciechanów o
zmianę porządku obrad stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw - 1

Wstrzymało się – 1

(w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych)

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek w
następującym brzmieniu:

 

 

Porządek obrad



 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności

międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
6. Debata nad Raportem o Stanie Gminy

Ciechanów za rok 2020.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia

Wójtowi Gminy Ciechanów wotum zaufania
za 2020 rok.

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji
„Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych
oraz przeciwdziałania narkomanii za 2020
rok”.

9. Debata i przyjęcie sprawozdania
finansowego gminy Ciechanów za 2020 rok
oraz sprawozdania z wykonania budżetu za
2020 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia



sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Ciechanów za 2020 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania
budżetu za 2020 rok.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2021.

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji
Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy
w Rodzinie w Gminie Ciechanów za rok
2020.

15. Przyjęcie sprawozdania z realizacji
Gminnego Programu Wspierania Rodziny za
rok 2020.

16. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w
Rodzinie na lata 2021-2025.

17. Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy



Społecznej za 2020r.
18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia

do zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
fragmentów obrębów Bielin, Nużewko i
Mieszki Różki.

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
fragmentu wsi Ujazdówek.

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia
do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
fragmentów wsi: Ujazdówek i Rykaczewo.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Kownaty Żędowe

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy
ulicy w miejscowości Niechodzin.

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
wzorów wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz deklaracji o
dochodach gospodarstwa domowego.

24. Podjęcie uchwały w sprawie określenia



wzoru wniosku o wypłatę dodatku
energetycznego.

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Mieszki-Atle.

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowych w miejscowości
Ujazdówek.

27. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
zasad dotacji celowych ze środków budżetu
Gminy Ciechanów na przedsięwzięcia
służące ochronie powietrza na terenie
Gminy Ciechanów.

28. Wolne wnioski i zapytania.
29. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
30. Zamknięcie obrad.

Ad. 2 Wnioski i uwagi do protokołu z
poprzedniej Sesji

Brak



Ad. 3 Sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej Wójta

Pan Wójt powitał wszystkich obecnych.
Poinformował o wykonanych inwestycjach
oraz tych, które są w trakcie realizacji.
Poinformował o ogłoszonych przetargach.
Poinformował o spotkaniu z Prezydentem
Kosińskim w spr. ciągu pieszo – rowerowego,
spotkaniu w Starostwie Powiatowym w spr.
ptasiej grypy (sztab kryzysowy) oraz o
podpisanej umowie z WIOŚ dot. programu
Czyste Powietrze.

Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy

Radny Petrykowski poinformował o
niewykonanym skrzyżowaniu przy drodze 616
przy P. Fetlińskim (sprawa toczy się od 9 lat)
oraz od 5 lat prosi o przejście dla pieszych na
drodze 616 w m. Niestum. Skrzyżowanie ul.
Wiejskiej z pętlą miejską (był kolejny
wypadek). Poinformował, że Radny
Nowakowski zwrócił się z prośbą o
przekazanie zapytania- co z windą dla



niepełnosprawnych w urzędzie? Poinformował
o przekazanych przez Wojewodę maseczkach
dla mieszkańców, miejscowość: Przążewo i
Niestum nie otrzymały maseczek, co się stało
z tymi maseczkami? Zapytał się w których
miejscowościach będzie MIAS? Zapytał się co z
ul. Słoneczną w Niestumiu? Zapytał się o
program Czyste Powietrze, poinformował o
dopłatach w mieście i Gminie Opinogórze
natomiast w naszej Gminie są środki w
wysokości 30 tys. Kolejna sprawa to
Mazowiecki Instrument Wsparcia Ochrony
Powietrza i Mikroklimatu – region
ciechanowski dostał 1 300 000,00 zł na takie
projekty, wszystkie gminy są
wyszczególnione, naszej Gminy tam nie ma,
zapytał, dlaczego? Poinformował, że 28
czerwca rusza program dot. usuwania folii
rolniczych i innych odpadów pochodzących z
działalności rolnicze finansowany przez
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej – będzie finansowane
100% kosztów kwalifikowanych. Zapytał,
gdzie można zobaczyć wyniki inwentaryzacji
źródeł ciepła, które były robione w naszej



gminie, gdyż od 1 lipca br. powstaje centralna
ewidencja emisji budynków i do końca roku
gmina będzie musiała zrobić taki rejestr.
Poinformował, że gminy dookoła montują
stacje meteorologiczne, była szansa pozyskać
fundusze na tę stację, nasza Gmina tego nie
ma a takie stacje są potrzebne rolnikom przy
ubieganiu się o odszkodowanie z tyt. klęski
deszczu czy mrozu. Odnośnie ścieżki
rowerowej, która będzie wykonana do zakrętu
Grzybowo, czyli ten projekt robimy także dla
gminy Regimin?



Radny Gross odniósł się do sytuacji, jakamiała
miejsce na Komisji w trakcie KomisjiZdrowia,
Spraw Społecznych, Kultury iOświaty,
poinformował, że po raz trzeci niebyło quorum
na tej Komisji, dodał, żenajgorsze jest to, że
nie byłoPrzewodniczącego i
wiceprzewodniczącegoKomisji, którzy nawet
nie poinformowali oswojej nieobecności.
Powiedział, że takasytuacja jest niepoważna i
niedopuszczalna.Zwrócił się do
Przewodniczącego Rady ozdyscyplinowanie
Radnych.

Radny Kalman zwrócił się z zapytaniem do
Wójta o przyczynę wycofania się na
poprzedniej Sesji z rezygnacji z funduszu
sołeckiego, skoro miał prawie 100% poparcie?

Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys Sławomir Rudnicki jako Radny Powiatu
Ciechanowskiego przedstawił sprawozdanie z
prac wykonanych przez Powiat na terenie
Gminy Ciechanów.



Poinformował, że Sołtysi nie otrzymują
odpowiedzi na zadawane ustne lub pisemne
pytania.

Poinformował, że są wykaszane drogi
wojewódzkie i powiatowe. Drogi gminne (w
przypadku Niestumia) są wykaszane przez
mieszkańców w miarę możliwości, natomiast
w inne są porośnięte, trawy i inne porosty
utrudniają poruszanie pieszym i pojazdom.
Poinformował, że ul. Okrężna jest
zanieczyszczona i pobocze prawie wyrównuje
się z jezdnią. Corocznie ta ulica była
oczyszczana, w tym roku nie. Poinformował,
że w ubiegłym roku składał wniosek o
usunięcie drzew, w tej chwili są już
pozwolenia pozostaje kwestia usunięcia tych
drzew.

Zapytał, jak się przedstawia sprawa
wykonania nawierzchni ul. Słonecznej w
Niestumiu?

Poinformował, że działka, która miała być
wystawiona do sprzedaży (dowiedział się od



tym od Radnego) po spotkaniu z Radą Sołecką
i Radnym zaproponowano, aby w przyszłości
połączyć odcinki dróg (ul. Gruduską z ul.
Parkową), wtedy można by było wykonać
trasę dla autobusu. Przy drodze nr 616 jest
duży ruch, przemieszczanie się przy tej trasie
jest niebezpieczne dla pieszych, a w
szczególności dla dzieci. Poruszył sprawę
wynagradzania sołtysów za swoją pracę,
ponieważ sołtysi wykonując swoje obowiązki,
poświęcają swój czas oraz używają
samochodów, co wiąże się z kosztami, dlatego
należało by rozważyć tą sprawę.
Poinformował, że od wielu lat jest problem z
tablicami ogłoszeniowymi dla sołtysów.
Zwrócił się o dofinansowanie stawu wiejskiego
i terenu wokół oraz do sporządzenie mapy,
gdyż zmieniła się powierzchnia stawu.
Poruszył problem nawierzchni asfaltowej przy
ul. Słonecznej, która była wykonana w grudniu
a stan tej drogi jest fatalny, miała być komisja
w celu ustalenia tej sprawy, do tej pory nie
było takiego spotkania.

Zapytał się czy w tym roku organizowany był



Gminny Dzień Dziecka?

Sołtys Leszek Urbanowski poinformował, że
mieszkańcy dbają o swoją miejscowość, ale
jak się minie Wolę Pawłowską po prawej
stronie P. Dziura nawozi różne rzeczy na teren
po wyrobisku (kamienie, skarpy, gruz). Teren
jest zaniedbany, są porosty i chwasty, nie jest
niwelowany, samochody tam jeżdżące
zostawiają błoto na drodze. Była również
interwencja policji na zgłoszenie
mieszkańców, po tej sytuacji trochę się
poprawiło. Poinformował o ostatniej sytuacji,
gdzie została wylana nieokreślona ciecz, która
uniemożliwia przejazd drogą. Powiedział, że
należy powołać komisję, aby ustalić co jest
wylane. Poinformował, że przy drodze stała
dyżurka, która była zniszczona, w wyniku
podpalenia pozostały zgliszcza, które należy
sprzątnąć.

Odpowiedzi Wójta.

Pan Wójt poinformował, że 2 lipca jest
zaplanowane spotkanie z p. Dąbrowskim w
spr. przejścia dla pieszych, dodał, że nasz



pomiar nie był wzięty pod uwagę. Odnośnie
organizacji ruchu w Przążewie – projekt jest w
trakcie opiniowania.

Odnośnie MIAS Pan Wójt wskazał
miejscowości – Niechodzin, Ropele, Rzeczki,
Ujazdowo, Wola Pawłowska.

Odnośnie programu Czyste Powietrze –
odpowiedź będzie udzielona na piśmie.

Odnośnie inwentaryzacji – jest sporządzony
raport.

Odnośnie odbioru folii rolniczej – jest ustalone
spotkanie z prezesem firmy. W przyszłości
będziemy składać wnioski.

Odnośnie funduszu sołeckiego – decyzja
została zmieniona po rozmowach z sołtysami.

Odnośnie Gminnego Dnia Dziecka – w tym
roku nie odbyło się ze względu na pandemię.
Dzień Dziecka był organizowany przez OSP
Rydzewo.

Odnośnie Woli Pawłowskiej – w takich



przypadkach Gmina powinna być
powiadomiona natychmiast. Jak najszybciej
komisja sprawdzi wskazany problem.

Odnośnie nawierzchni przy ul. Słonecznej –
faktycznie jest uszkodzona.

Ad. 6 Debata nad Raportem o Stanie Gminy
Ciechanów za rok 2020.

Pani Sekretarz przedstawiła procedury dot.
debaty.

Poinformowała, że wpłynęły dwa zgłoszenia
od mieszkańców do udziału w debacie nad
Raportem.

Radny Kalman poinformował, że uchwała
budżetowa za 2020 r. nie została wykonana
(brak realizacji funduszu sołeckiego dla m.
Pęchcin tj. sporządzenia koncepcji ciągu
pieszo – rowerowego oraz zakup lampy
solarnej, co zostało przegłosowane Uchwałą
Rady Gminy 27 lutego 2020 r.). Zapytał,
dlaczego Pan Wójt dopuszcza się takiego
fałszerstwa dodał, że informował o tym



problemie Przewodniczącego Rady a także
skierował pismo do Pana Wójta – wezwanie do
wykonania uchwały (pismo zostało wysłane
także do innych instytucji), do tej pory nie
otrzymał odpowiedzi ani od Wójta ani od Pana
Przewodniczącego. Poinformował, że w
Raporcie (str. 41) odnośnie skarg uchwały nie
zostały wykonane, ponieważ nie zostały
szczegółowo omówione.

Pani Sekretarz udzieliła odpowiedzi:

- skargi zostały rozpatrzone, zostały podjęte
uchwały i wykonane, w związku z tym
wypowiedź Radnego jest nieuzasadniona. Jeśli
chodzi o fundusz sołecki, uchwała budżetowa
została podjęta w grudniu 2019 r. a nie w
lutym 2020 r.



Pan Wójt powiedział, że po raz kolejny
wytłumaczył (Panu Kalmanowi), że RadaGminy
podjęła decyzję o niewykonywaniukoncepcji,
dodał, że koncepcje, które byływykonane, nie
zyskały żadnej aprobaty.Zwrócił się, aby nie
zarzucać kłamstwa ifałszerstwa.

Radny Kalman poinformował, że osobiście
złożył skargi do Komisji Rewizyjnej oraz
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które nie
zostały rozpatrzone. Odniósł się do
wypowiedzi Wójta, iż nie będzie dyskutował z
władcą absolutnym i imperatorem.

Pani Sekretarz poinformowała, że powyższa
wypowiedź nie dotyczy Raportu.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce
zabrać głos w przedmiocie Raportu, po czym
zaprosił do udziału Panią Ewelinę Witkowską,
zgodnie z złożonym zgłoszeniem

Pani Ewelina Witkowska zapytała, czy zawarte
w Raporcie uchwały, dotyczące miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego wsi



Ujazdówek tj. Uchwała Nr XXXI/183/17 Rady
Gminy Ciechanów z dn. 23.11.2017 r. oraz
zmiana miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu wsi Ujazdówek
Uchwała Nr XXX/184/17 Rady Gminy z dn.
23.11.2017, dla których wydano
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody
Mazowieckiego, są obowiązujące na dzień
31.12.2020 r. podziękowała za wypowiedź.

Pan Przewodniczący poinformował, że do
zabrania głosu zgłosił się Pan Waldemar
Chodkowski. (Pan Chodkowski nie był obecny
na sali).

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.

Wznowienie obrad.

Pani Agnieszka Panfil udzieliła odpowiedzi na
pyt. Pani Witkowskiej – uchwały obowiązują z
rozstrzygnięciem nadzorczym.

Ad. 7

Pani Sekretarz poinformowała, że zostały
udzielone odpowiedzi, po czym odczytała



projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Ciechanów wotum zaufania za 2020 rok.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Ciechanów wotum zaufania za 2020 rok
stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw - 3

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.8

Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdania z
realizacji „Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz
przeciwdziałania narkomanii za 2020 rok”.



Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
przyjęła z realizacji „Gminnego programu
profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz przeciwdziałania
narkomanii za 2020 rok” rok stosunkiem
głosów:

Za – 12 głosów

Wstrzymało się - 2

Ad. 9. Debata i przyjęcie sprawozdania
finansowego gminy Ciechanów za 2020 rok
oraz sprawozdania z wykonania budżetu
gminy Ciechanów za 2020 rok.



Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z
wykonania budżetu za 2020 rok w
poszczególnych działach. Poinformował, że
sprawozdanie, zgodnie z ustawą o finansach
publicznych zostało przekazane Radzie Gminy
Ciechanów i Regionalnej Izbie Obrachunkowej
w Warszawie w ustawowym terminie oraz
ogłoszone zostało w BIP-ie oraz Dzienniku
Urzędowym Województwa Mazowieckiego

 

Budżet Gminy Ciechanów został przyjęty
Uchwałą Nr XV/91/19 Rady Gminy
Ciechanów                 z dnia 30 grudnia 2019
r., w której zatwierdzono następujące kwoty
budżetu Gminy:

 

Dochody w łącznej kwocie 40.008.233,20 zł, w
tym:

a)      dochody bieżące w kwocie:
36.954.715,38 zł,



b)     dochody majątkowe w kwocie:
3.053.517,82 zł.

 

Wydatki w łącznej kwocie 38.115.733,20 zł, w
tym:

1)   wydatki bieżące w kwocie 30.315.106,55
zł,

2)   wydatki majątkowe w kwocie 7.800.626,65
zł.

Różnica między dochodami a wydatkami,
stanowiła nadwyżkę budżetu w kwocie
1.892.500,00 zł z przeznaczeniem na
planowaną spłatę rat kredytu w kwocie
1.892.500,00 zł, które to stanowiły rozchody
budżetu.

 

 W trakcie 2020 roku wprowadzono 24 zmiany
w tym 9 uchwałami i 15 zarządzeniami.



 

Na dzień 31 grudnia 2020 r.  budżet Gminy
Ciechanów zamknął się kwotami:

 

Treść Plan Wykonanie %

DOCHODY 42.602.123,0041.294.218,64 96,93

w tym: majątkowe 1.267.496,97 1.253.164,71 98,87

w tym: ze sprzedaży
majątku

1.100,00 487,81 44,35

WYDATKI 43.653.140,8238.809.617,38 88,90

w tym: majątkowe 8.625.140,67 6.816.541,03 79,03

Dochody na zadania
zlecone

12.657.900,0712.638.137,61 99,84



Wydatki na zadania
zlecone

12.657.900,0712.638.137,61 99,84

 

W budżecie na 2020 r. został zaplanowany
deficyt w kwocie minus 1.051.017,82 zł.
Faktyczny wynik finansowy jakim zamknięto
2020 r. to nadwyżką w wysokości
2.484.601,26 zł. Rozchody w kwocie
1.892.500,00 zł (finansowane z wolnych
środków) pokryły w 100% spłaty kredytów
dotychczas zaciągniętych. Stan zobowiązań z
tego tytułu na dzień 31.12.2020 r. wyniósł
11.520.000,00 zł.

 

Wszelkie zobowiązania finansowe realizowane
były w terminie przy zachowaniu płynności
finansowej.



Kluczowymi zadaniami inwestycyjnymi
planowanymi i zrealizowanymi na 2020 rok
m.in. były:

                   

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w 
Chruszczewie” plan 300.000,00 zł wykonanie
280.641,99 zł (tj. 93,55 %);

- „Budowa odcinka sieci wodociągowej w 
Ujazdowie” plan 200.000,00 zł wykonanie
116.321,77 zł (tj. 58,16 %);

 - „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 
miejscowości Chruszczewo” plan 1.160.000,00
zł wykonanie 1.081.397,39 zł (tj. 93,22%);

- udzielona została też dotacja celowa na
pomoc finansową udzielaną między
jednostkami samorządu terytorialnego na
dofinansowanie własnych zadań
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych
Budowa Mostu porozumienie ze Starostwem w
kwocie 20.000,00 zł.



 - „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych relacji Mieszki Atle-Mieszki Różki”
plan 220.264,59 zł wykonanie 216.041,92 zł
(tj. 98,08%);

- w ramach zadań wieloletnich realizowano w
części zadanie pn. „Przebudowa ciągu 
drogowego składającego się z dwóch 
odcinków dróg gminnych ul. Tarasowa i ul. 
Werandowa w m. Kargoszyn” plan na 2020 rok
wynosił 1.137.000,00 zł wykonanie wyniosło
1.129.188,78 zł (tj. 99,31%);

- „Roboty remontowe termomodernizacja 
obiektu polegająca na izolacji ścian 
fundamentalnych, wyk. opaski z kostki 
betonowej wokół budynku w Chruszczewie”
plan 62.500,00 zł, wykonanie 62.350,34 zł (tj.
99,76%);

- „Zagospodarowanie terenu w miejscowości 
Gąski /w ramach programu MIAS/” plan
30.000,00 zł wykonanie 29.950,00 zł (tj.
99,83%);



- „Modernizacja świetlicy w m. Grędzice  /w 
ramach programu MIAS/” plan 40.000,00 zł
wykonanie 39.714,47 zł (tj. 99,83%);

- „Zakup samochodu służbowego” plan
102.341,00 zł wykonane 100,00%;

- w ramach zadań wieloletnich sfinalizowano
zadanie pn. „Budowa remizy strażackiej w 
miejscowości Rydzewo” plan na 2020 r.
wyniósł 1.668.277,00 zł wykonanie
1.656.280,37 zł (tj. 99,28%);

- „Zakup używanego samochodu ratowniczo-
gaśniczego dla OSP w Modle” plan                
300.000,00 zł wykonanie 299.997,00 zł (tj.
100,00%);

- przy udziale środków własnych oraz dotacji
celowych z budżetu na zakup samochodu
strażackiego dla OSP Rydzewo plan
373.000,00 zł został w 100,00 % zrealizowany;



- „Modernizacja i budowa oświetlenia 
ulicznego” plan 300.000,00zł wykonanie
159.793,23 zł (tj. 53,26%);

- w ramach dotacji celowych z budżetu na
finansowanie lub dofinansowanie kosztów
realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych
jednostek niezaliczanych do sektora finansów
publicznych dotyczących zbiórki azbestu na
terenie gminy Ciechanów przy zakładanym
planie w kwocie 52.500,00 zł zadanie
zrealizowano w 63,93 % tj. kwotą 33.576,98 zł;

- „Budowa świetlicy wiejskiej w Ujazdowie”
plan 400.000,00 zł. wykonanie 392.841,09 zł
(tj. 98,21%);

- „Budowa placu zabaw dla dzieci w m. 
Gumowo w ramach programu MIAS”
plan              30.000,00 zł wykonanie
21.930,10 zł. (tj. 73,10%);



- „Zagospodarowanie centrum miejscowości 
Gorysze /MIAS/” plan 30.000,00 zł wykonanie
19.879,00 zł (tj. 66,26%);

 

W budżecie na 2020 r. wyodrębniono środki w
kwocie 598.738,53 zł na wydatki
realizowane           w ramach funduszu
sołeckiego. W 2020 roku wydatki z tego
funduszu wyniosły tj. 499.667,35 zł, tj. 83,45
%, w tym wydatki na zadania bieżące wyniosły
353.370,61 zł, przy planie 411.642,60 tj. 85,85
% zakładanego planu oraz wydatki majątkowe
146.296,74 zł, przy planie 187.095,93 zł tj.
78,19%.

Pan Wójt poinformował o ilości wydanych
decyzjach o warunkach zabudowy oraz
zwiększającej się liczbie mieszkańców Gminy
Ciechanów.

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w sprawie wydania opinii o



przedłożonym przez Wójta Gminy Ciechanów
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020
rok

Radny Kalman powiedział, że pozytywny
wynik RIO jest wydany na podstawie
dokumentów, a przed przerwą wykazał, że
jest nie w porządku i budżet nie został
wykonany.

Pani Sekretarz przedstawiła opinie z
posiedzeń stałych Komisji Rady Gminy
Ciechanów.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
przyjęła sprawozdanie finansowe gminy
Ciechanów za 2020 rok oraz sprawozdania z
wykonania budżetu gminy Ciechanów za 2020
rok stosunkiem głosów:

Za – 10 głosów

Przeciw - 2

Wstrzymało się - 1

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie



zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Ciechanów za 2020 rok.

Pani Sekretarz odczytała projekt uchwały w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Ciechanów za 2020
roku.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020
rok stosunkiem głosów:

Za – 10 głosów

Przeciw - 2

Wstrzymało się - 1

Uchwała w załączeniu do protokołu.

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia



wójtowi absolutorium z tytułu wykonania
budżetu za 2020 rok.

Pani Sekretarz odczytała uchwałę Nr
1/21 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Ciechanów z dnia 27 kwietnia 2021 r. o opinii
wykonania budżetu Gminy Ciechanów za 2020
rok i wniosku w sprawie absolutorium dla
Wójta Gminy Ciechanów. Następnie Pani
Sekretarz odczytała uchwałę Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w sprawie zaopiniowania
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Ciechanów z dnia 27 kwietnia 2020 r. w
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi
Gminy Ciechanów. Poinformowała, że
Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie
pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji
Rewizyjnej. Nie stwierdzono uchybień
formalnych jak i merytorycznych niezgodności
z dokumentacją znajdującą się w posiadaniu
Izby, a w szczególności z budżetem na 2020
rok, sprawozdaniem z wykonania budżetu
jednostki samorządu terytorialnego
zawierającym zestawienie dochodów i



wydatków wynikające z zamknięć rachunków
budżetu gminy oraz opinią Składu
Orzekającego RIO o sprawozdaniu z
wykonania budżetu za 2020 rok.

Pani Sekretarz odczytała także treść projektu
uchwały w sprawie udzielenia wójtowi
absolutorium z tytułu wykonania budżetu.

Radny Kalman zwrócił się do
Przewodniczącego o ustalenie czy wynik
głosowania Komisji Rewizyjnej był umyślnie
sfałszowany czy na skutek pomyłki.
Poinformował, że głosował przeciw, ponieważ
nie mógł głosować za, skoro budżet nie został
wykonany.

Pani Sekretarz odpowiedziała, że nie było
Radnego Kalmana na posiedzeniu Komisji, w
dniu, gdy powyższy wniosek był głosowany.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia wójtowi
absolutorium z tytułu wykonania budżetu
stosunkiem głosów:



Za – 10 głosów

Przeciw - 3

Na Sesji w chwili głosowania było obecnych 13
radnych /na stan 15 radnych/.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę.

Wznowienie obrad.

Ad. 12

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Ciechanów.

Plan dochodów po zmianach wynosi
43.826.438,00 zł, w tym dochody bieżące
41.883.225,00 zł, dochody majątkowe
1.943.213,00 zł.

Plan wydatków po zmianach wynosi



45.336.323,04 zł, w tym wydatki bieżące
33.388.143,60 zł oraz wydatki majątkowe
11.948.179,44 zł. Przedsięwzięcia

W roku 2021 limit na przedsięwzięcia przyjęto
w kwocie 8.716.592,12 zł, w tym na wydatki
bieżące 3.274.592,12 zł oraz na wydatki
majątkowe w kwocie 5.442.000,00 zł, wydatki
na programy, projekty unijne 100.216,12 zł. W
uchwale niniejszej dokonano zmian w
następujących zadaniach wieloletnich, w tym

: a) w planach przedsięwzięć wydatków
bieżących wprowadza się następujące zmiany:
– zwiększa się dotychczasowy limit na
realizację zadania pn. „Odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości zamieszkałych na
terenie Gminy Ciechanów - utrzymanie
czystości i porządku na terenie gminy” o
łącznych nakładach 2.400.000,00 zł, w tym na
2021r. – 1.416.000,00 zł, na 2022 r. –
984.000,00 zł.

b) w planach przedsięwzięć wydatków
majątkowych: - zmniejszono dotychczasowy



planu wydatków majątkowych w ramach
przedsięwzięcia objętego Wieloletnią
Prognozą Finansową na lata 2020-2021
zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr
120255W relacji DK w miejscowości
Rykaczewo" o kwotę 400.000,00 zł, łączne
nakłady po zmianach wynoszą 3.271.000,00
zł, w tym na 2021 rok – 2.924.000,00 zł; -
wprowadzono nowe zadania pn.: - „Budowa
drogi gminnej w miejscowości Rzeczki” limit
na lata 2021-2022 wynosi 100.000,00 zł, w
tym na 2021 rok zaplanowano 10.000,00 zł
zaś na 2022 rok - 90.000,00 zł; - „Budowa
ulicy Młynarskiej w miejscowości
Chruszczewie” limit na lata 2021-2022 wynosi
100.000,00 zł, w tym na 2021 rok
zaplanowano 10.000,00 zł zaś na 2022 rok -
90.000,00 zł.

Różnica między dochodami a wydatkami,
stanowi deficyt budżetu w kwocie
1.509.885,04 zł, który zostanie pokryty
przychodami pochodzącymi z wolnych
środków w kwocie 1.509.885,04 zł. Przychody
w kwocie 2.044.298,33 zł, którymi są wolne



środki, przeznacza się na rozchody z tytułu
planowanej spłatę rat kredytu w kwocie
1.920.000,00 zł oraz w kwocie 124.298,33 zł
na rozchody z tytułu innych rozliczeń
(zobowiązań względem urzędu skarbowego).
Przychody budżetu w wysokości 3.554.183,37
zł, rozchody w wysokości 1.920.000,00 zł.

Radny Petrykowski poinformował, że
powyższa uchwała nie była omawiana na
komisji, dodał, że projekty powinny być
omówione na komisjach. Na komisji
Budżetowej były omawiane inne kwoty,
wszystkie projekty powinny być omówione
przez Komisje.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że budżet cały
czas ewoluuje, zostało, zostały wprowadzone
dotacje.

Radny Petrykowski powiedział, że zgodnie ze
Statutem, powinny odbyć się Komisje i każdy
projekt uchwały powinien mieć opinię komisji.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w



Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów stosunkiem głosów:

Za – 10 głosów

Wstrzymało się – 2

Ad. 13

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2021.

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany
wynikają głównie z wprowadzonej dotacji.

Po czym omówiła pozostałe zmiany.

Radny Petrykowski odnośnie zakupy
samochodu strażackiego, nie ma podanej
kwoty, dodał, że na Komisji był poruszany
temat czy zakup jest zasadny.

Pani Skarbnik poinformowała, że temat był
omawiany na Komisjach i była podawana
kwota 200 tys. zł.

Radny Kalman zapytał o zakup działki w



Rykaczewie – która działka i czemu zakup,
skoro są działki gminne.

Wójt odpowiedział, że są dwie działki, ale nie
spełniają wymogów, poza tym cena działki
jest bardzo atrakcyjna. Odnośnie zakupu
samochodu strażackiego – komendant PSP
zwrócił się do samorządowców o wsparcie
finansowe.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale
budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2021
stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw – 2

 

Pani Sekretarz odczytała komunikat dot.
programu Czyste Powietrze.

 



Ad. 14

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła
sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Ciechanów za rok 2020. Poinformowała, że w
2020r. działania pracowników GOPS oraz
przedstawicieli służb będących członkami GZI
były utrudnione, ze względu na pandemię
COVID-19. W sytuacjach szczególnie trudnych
odbywały się wizyty w miejscu zamieszkania
rodzin dotkniętych przemocą z zachowaniem
reżimu sanitarnego, organizowano spotkania
mediacyjne zainteresowanych stron w
budynku UG Ciechanów dostosowując liczbę
uczestników spotkań i zapewniając
obowiązujące warunki sanitarne. Monitoring
rodzin odbywał się za pomocą wywiadów
telefonicznych oraz powiadamianie służb
współpracujących z GOPS o konieczności
podjęcia działań. Pani Kierownik
poinformowała o ilości rodzin objętych
pomocą oraz przedstawiła szczegółowo



działania GOPS podejmowane w rodzinach
dotkniętych problemem przemocy w rodzinie.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła sprawozdanie z
realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Ciechanów za rok 2020.

Ad. 15

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła
sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu
Wspierania Rodziny za rok 2020.
Poinformowała, że adresatami programu są
rodziny z terenu Gminy Ciechanów, w których
występują dysfunkcje spowodowane w
głównej mierze niezaradnością życiową, złą
sytuacją materialną, alkoholizmem,
bezrobociem, niepełnosprawnością, co w
konsekwencji prowadzi do sytuacji
kryzysowych oraz poważnych zaburzeń w
wypełnianiu rodzicielskich funkcji opiekuńczo -
wychowawczych. W prowadzonych przez GOPS
działaniach szczególny nacisk kładzie się na



ochronę praw dziecka i taką współpracę z
rodzicami, by dawała wymierne efekty w
wychodzeniu z kryzysu i niosła największe
korzyści w rozwoju prawidłowych postaw
życiowych dzieci. W GOPS Ciechanów w 2020
roku był zatrudniony w ramach umowy o
pracę asystent rodziny, również w tym roku
zakończyło się dofinansowanie z budżetu
państwa do zadań realizowanych z zakresu
pieczy zastępczej. Na skutek ogłoszonego
konkursu „Asystent rodziny 2020” Gmina
Ciechanów, podobnie jak inne gminy
pozyskała dla zatrudnionego pracownika
jednorazowy dodatek do wynagrodzenia w
wysokości 1700,00 zł.

W 2020r. Gmina Ciechanów w ramach zadań
własnych współfinansowała pobyt 12 dzieci w
pieczy zastępczej w wysokości 32 172,66 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła sprawozdanie z
realizacji Gminnego Programu Wspierania
Rodziny za rok 2020.



Ad.16

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła projekt
uchwały w sprawie Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata
2021-2025.

Podziękowała Druhom OSP w Rydzewie za
pomoc przy interwencji w rodzinie z przemocą
fizyczną.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025.

Ad. 17

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła Ocenę
Zasobów Pomocy Społecznej za 2020 r.
Poinformowała, jakie były realizowane
programy oraz przedstawiła dane
statystyczne za cały rok 2020.



 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła Ocenę Zasobów Pomocy
Społecznej za 2020 r.

Ad. 18

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębów Bielin,
Nużewko i Mieszki Różki. Poinformowała, że
proponowana zmiana planu dotyczy
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębów Bielin,
Nużewko i Mieszki Różki, przyjętego Uchwałą
Nr XXXVI/211/18 Rady Gminy Ciechanów z
dnia 29 marca 2018 r. i obejmuje powierzchnię
około 38 ha (wskazała granice na załączniku
graficznym). Projekt uchwały został
sporządzony w związku z wnioskiem
właściciela działek położonych w
obowiązującym planie miejscowym.



Głównym celem przystąpienia do
sporządzenia zmiany planu miejscowego jest
zmiana ustaleń w obowiązującym planie
miejscowym, który przewiduje rozwiązania
funkcjonalno-przestrzenne generujące
obciążenie budżetu gminnego
niewspółmiernie wysokimi kosztami w
stosunku do osiągnięcia projektowanych
celów, takimi jak konieczność
przeprowadzenia procedury scaleń i
podziałów. W związku z wysokimi kosztami
utworzenia nowego planu proponuje się do
przystąpienia zmiany planu, która ma
dotyczyć jedynie zapisów mówiących o
obowiązku scalenia i podziału nieruchomości.

Radny Petrykowski poprosiła, aby wskazać
działkę na załączniku graficznym.

Pani Panfil wskazała działkę.

Pani Panfil odpowiedziała, że w chwili
tworzenia planu projektanci uznali za zasadne
wprowadzenie takiego zapisu. Komisja
urbanistyczno – architektoniczna wyraziła



pozytywną opinię, aby zmiana uległa tylko w
zapisie.

Radny Petrykowski zapytał, czemu był
tworzony poprzedni plan i jaki będzie koszt tej
zmiany?

Pani Panfil poinformowała, że trudno jej
określić jaki będzie koszt.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do
zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów obrębów Bielin,
Nużewko i Mieszki Różki stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw – 2

Ad. 19

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu
wsi Ujazdówek. Poinformowała, że projekt



uchwały został sporządzony w związku z
wnioskami mieszkańców wsi Ujazdówek o
przystąpienie do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla
terenów położonych wzdłuż drogi krajowej nr
60. Niniejszą uchwałą objęty jest fragment wsi
Ujazdówek, na północ od drogi krajowej nr 60.
Granice obszaru objętego przystąpieniem do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego zostały
przedstawione na załączniku graficznym do
niniejszej uchwały (granice oznaczone są
czarną linią). Zgodnie z obowiązującym
prawem ustalenia projektu planu miejscowego
muszą być zgodne ze Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Ciechanów. Głównym celem
sporządzenia planu jest zachowanie ładu
przestrzennego oraz zapewnienie
zrównoważonego rozwoju tych miejscowości
zgodnie z wyznaczonymi kierunkami
zagospodarowania w Studium, jednocześnie
ograniczając możliwość lokalizacji inwestycji
znacząco oddziaływujących na istniejącą
sąsiednią zabudowę mieszkaniową. Oprócz



opracowania projektu planu, niezbędne
będzie: - opracowanie prognozy oddziaływania
planu na środowisko, na podstawie przepisów
ustawy o udostępnianiu informacji o
środowisku i jego ochronie, udziale
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o
ocenach oddziaływania na środowisko, przez
specjalistę z zakresu ochrony środowiska, -
opracowanie prognozy skutków finansowych
uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego. Plan
miejscowy zostanie sporządzony zgodnie z
wymogami o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym.

Radny Petrykowski poinformował, że już raz
płaciliśmy.

Pani Panfil poinformowała, że umowa nie jest
jeszcze zrealizowana i będzie aneksowana.
Kwota będzie pomniejszona proporcjonalnie
do pomniejszonej powierzchni.



Radny Petrykowski zapytał, czy za tę kwotę,
którą zdejmiemy z tamtej umowy zrobimy ten
plan?

Pani Panfil odpowiedziała, że tego nie wie.
Dodała, że będzie wyłoniony nowy wykonawca.

Radny Truszczyński zapytał od której działki,
do której jest objęty ten plan.

Pani Panfil udzieliła odpowiedzi przy pomocy
załącznika graficznego.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do
zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentu wsi Ujazdówek
stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw – 2.

Ad. 20

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały w sprawie przystąpienia do



sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego
fragmentów wsi: Ujazdówek i Rykaczewo.
Poinformowała, że projekt uchwały jest
kontynuacją poprzedniej uchwały. Głównym
celem sporządzenia planu jest zachowanie
ładu przestrzennego oraz zapewnienie
zrównoważonego rozwoju tych miejscowości
zgodnie z wyznaczonymi kierunkami
zagospodarowania w Studium, jednocześnie
ograniczając możliwość lokalizacji inwestycji
znacząco oddziaływujących na istniejącą
sąsiednią zabudowę mieszkaniową.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do
zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego fragmentów wsi Ujazdówek i
Rykaczewo stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw – 2.

Ad.21



Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Kownaty Żędowe.
Poinformowała, że nieruchomość gruntowa
niezabudowana, oznaczona numerem działki
301/2 o pow. 0,0031 ha, obrębu Kownaty
Żędowe gm. Ciechanów, zabezpieczy właściwy
wjazd z drogi powiatowej na drogę stanowiącą
własność Gminy. Przy wyjeździe pojazdów na
drogę powiatową z drogi gminnej w
aktualnym stanie wyjazd jest to bardzo
utrudniony ze względu na ogrodzenie
przyległe do drogi utrudnia widoczność i
bezpieczeństwo, dlatego niezbędne jest
poszerzenie tej drogi.

Radny Kalman zapytał o powierzchnię tej
działki.

Pani Pawlak – 31 m², przy wyjeździe
poszerzenie nastąpi o 2,3 m.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie



wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Kownaty Żędowe.

Ad.22

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w
miejscowości Niechodzin. Poinformowała, że o
nazwę ulicy wystąpili właściciele
nieruchomości stanowiącej drogę
wewnętrzną, zaproponowali również nazwę
dla tej ulicy tj. ul. Brzozowa. Nadanie nazwy
ulicy spowoduje właściwe ustalenie adresów
dla poszczególnych działek.

Radny Petrykowski zapytał czy tam jest
zabudowa i droga niepubliczna?

Pani Pawlak odpowiedziała, że droga jest
prywatna.

Radny Petrykowski zapytał czy tam jest plan
zagospodarowania?



Pani Pawlak odpowiedziała, że są warunki
zabudowy.

Radny Petrykowski zapytał, jak zostały
wydane warunki zabudowy bez dostępu do
drogi publicznej?

Pani Pawlak odpowiedziała, że w wyniku
opracowania decyzji o warunkach zabudowy
powstała droga.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
nadania nazwy ulicy w miejscowości
Niechodzin.

W związku z błędnie wprowadzoną numeracją
uchwał do systemu informatycznego
Przewodniczący Rady Gminy zarządził
ponowne głosowanie nad projektem uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na
własność gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Kownaty Żędowe.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie



wyrażenia zgody na nabycie na własność
gminy nieruchomości gruntowej w
miejscowości Kownaty Żędowe.

Pan Wójt poinformował o podpisaniu umowy w
Starostwie Powiatowym w związku z tym musi
opuścić obrady Sesji.

Ad.23

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła projekt
uchwały w sprawie określenia wzorów
wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach
gospodarstwa domowego. Poinformowała, że
projekt uchwały nie był przedstawiany
podczas posiedzeń Komisji, ze względu na to,
że niedawno ukazały się przepisy ustawy o
dodatku mieszkaniowym. Dodała, że wzory
deklaracji będą obowiązywać od 1 lipca br.



Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
określenia wzorów wniosku o przyznanie
dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o
dochodach gospodarstwa domowego.

Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych
odnośnie wniosków do porządku obrad, aby
zgłosić swój zamiar wcześniej.

Ad.24

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła projekt
uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku
o wypłatę dodatku energetycznego.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku
energetycznego.

Ad.25

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości



gruntowej w miejscowości Mieszki-Atle.

Powiedziała, że jest to działka o nr 67/21 o
pow. 0,2760 ha, położonej w miejscowości
Mieszki-Atle obrębu Mieszki Różki, gm.
Ciechanów, stanowi drogę wewnętrzną i
powstała w wyniku podziału działek na cele
budownictwa jednorodzinnego. Droga jest
jednocześnie przedłużeniem drogi gminnej.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Mieszki-Atle
stosunkiem głosów:

Za – 11

Wstrzymało się – 1

 

Ad.26

Pani Halina Pawlak przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości



gruntowych w miejscowości Ujazdówek.

Poinformowała, że droga stanowiąca własność
Gminy oznaczona jest nr 47, jest zbyt wąska
dla utworzenia terenów budowlanych na
działkach nr 45, 46, 53. Poszerzenie drogi jest
niezbędne do wydania decyzji ustalających
warunki zabudowy dla działek przyległych do
tej drogi.

Radny Petrykowski zapytał, dlaczego
właściciele tych gruntów, którym zależy, nie
odkupią tego pasa od tych właścicieli?

Pani Halina Pawlak poinformowała, że nie ma
porozumienia między właścicielami, poza tym
poszerzenie drogi jest na rzecz Gminy.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowych w miejscowości Ujazdówek
stosunkiem głosów:

Za – 11



Wstrzymało się – 1

 

Ad.27

Pani Sylwia Brzozowska – Rutkowska
przedstawiła projekt uchwały w sprawie
określenia zasad dotacji celowych ze środków
budżetu Gminy Ciechanów na przedsięwzięcia
służące ochronie powietrza na terenie Gminy
Ciechanów. Poinformowała, że ww. projekt był
omawiany na posiedzeniach Komisji i na
wniosek Radnych został wprowadzony zapis –
dodatkowy nabór od 10-30 lipca 2021 r.
wyjaśniła także zasady przy zapisie dot. lokali
usługowych (temat był poruszony przez
Radnego Petrykowskiego). Odczytała także
uzasadnienie do omawianego projektu
uchwały.

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
określenia zasad dotacji celowych ze środków



budżetu Gminy Ciechanów na przedsięwzięcia
służące ochronie powietrza na terenie Gminy
Ciechanów.

Ad.28

Wolne wnioski i zapytania

Pani Ewelina Witkowska zaapelowała o
likwidację uciążliwych zapachów z firmy
Cedrob.

 

Ad.29

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XXX Sesję
Rady Gminy Ciechanów.
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